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Jan 11th  

Report cards  

go home 

 

 

 

 

 

 

 

Jan 12th  

Parent –Teachers 

Conference  

 

 

 

 

 

 

Jan 15th– 19th 

Book Fair 

 

 

 

 

 

 

Jan 26th  

STEAM FAIR 
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Dear CBS families, 

Welcome to a new year and a new term. As you all know, winter break starts Dec. 23rd 
and classes resume on Sunday Jan. 8th.I hope everybody has a restful break and  

enjoys a wonderful well deserved holiday with family and friends.   

December has marked an exciting end of term with many fantastic activities which 
brought the CBS community together. We enjoyed the Arabic-Language Day, had our 
fourth Alumni Reunion and finished the term with having exams run successfully on  

campus. 

A warm thank you, for all your support during the first half of our school year. We  

appreciate parents support to their children and to the school     system. It has been our 
pleasure to work on behalf of our students and     parents to provide the best  

educational opportunities for our students. 

One of the things I appreciate most about our CBS’ staff is that we care about the things 
that matter and together we continue to provide a high-quality service for students and 
families. At CBS, we place great value on seeing our students showing continued  

success and academic progress as they move through their academic journey. I am  

excited to begin our work for the second half of the school year to ensure that learning 
continues. As we ring in the new year, we see this as an opportunity to check in with      
students and families to ensure that our students are on-track, prepared and ready for the 
second semester. I’d like to encourage students to attend school regularly on time, be in 
the correct school uniform and ready for the day.  

Best of luck to all CBS families and happy new year! 

 

 

 

 
 
 
 
 
 
Character Trait: Problem Solving 
 

In  January the focus will be on problem solving. Students 

will discuss the importance of learning problem solving 

skills in their classes with their peers and their teachers. 

They’ll be applying those skills practically in different  

subjects individually and in their teams.  
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Jan 26th  

STEAM FAIR 

 

 

 

 

 

 

 

Jan.29-Feb 2 

Mid-Year Break 
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Arabic Language Day 

Thanks to the Arabic Department, our 

Arabic Language Day this year was a 

hit! Students presented different Arabic 

skills” songs, poems, Arabic news 

show, sketches, writing, drama, etc.,). 

They showed us that their generation is 

proud of our beautiful language and 

they excel in it.  Performance and 

presentations were of an amazing  

level.  

Kudos to CBS champions on the   Arabic language day celebration! Videos and pictures 

were posted on  Instagram.  

ALUMNI REUNION 2023 

CBS takes pride of its graduates, thus students who graduated 

from CBS class 2014 and after were invited for the 4th Alumni 

Reunion on December 21st at Movenpick resort and hotel.  

The event was warm and friendly where alumni shared their 

success stories and enjoyed the nostalgia brought by the 

shared memories. They came up with many great ideas to  

activate their roles in supporting 

their alma mater. We are proud of 

our graduates and their  

achievements and wish them all the best in their studies or 

their jobs. 

CBS Alumni are encouraged to be involved in community 

engagement activities that will benefit the younger  

generations in the school. These activities range from just 

sharing their success stories, to sharing their experience in 

a certain profession or university as well as to helping them 

in applications and giving advice to those who will travel to 

similar destinations.  

 

 

Sincerely, 

Ms. Gihan Hassan 

High School Principal  



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 

 

 

 
 

 هذا الشهر في المدرسة الكندية ثنائية اللغة

 إدخال الموهبة في الحياة

 0202يناير  - 5العدد 

 المدرسة الثانوية

 

 السادة أولياء أمور المدرسة الكندية ثنائية اللغة، 

 32مرحباً بكم في عام جديد وفترة دراسية جديدة. وكما تعلمون جميعاً تبدأ العطلة الشتوية بتاريخ 
يناير. آمل أن يستمتع الجميع بالعطلة والحصول على قسط من  8ديسمبر وتستأنف الدراسة يوم الأحد 

 الراحة والتمتع بإجازة رائعة مع العائلة والأصدقاء.
 

شهد شهر ديسمبر نهاية مثيرة للفصل الدراسي مع العديد من الأنشطة الرائعة التي جمعت مجتمع لقد 
المدرسة الكندية ثنائية اللغة معاً. فلقد استمتعنا بيوم اللغة العربية وإقامة لقاء الخريجين الرابع وانتهينا 

 من الفصل الدراسي بإجراء الاختبارات بنجاح في الحرم المدرسي. 
 

نتوجه إليكم بخالص الشكر على دعمكم خلال النصف الأول من العام الدراسي. نحن نقدر دعم أولياء 
الأمور لأبنائهم وللنظام المدرسي. لقد كان من دواعي سرورنا العمل نيابة عن طلابنا وأولياء الأمور 

 لتوفير أفضل الفرص التعليمية لطلابنا.
 

الكندية ثنائية اللغة لدينا هو أننا نهتم بالأشياء المدرسة من أكثر الأشياء التي أقدرها في فريق عمل 
المهمة ونواصل معاً تقديم خدمة عالية الجودة للطلاب وعائلاتهم. حيث أننا نولي أهمية كبيرة في 
المدرسة الكندية ثنائية اللغة لرؤية طلابنا يظهرون نجاحًا مستمرًا وتقدمًا دراسيا خلال رحلتهم 

 الأكاديمية. 
 

أنني متحمسة لبدء عملنا في النصف الثاني من العام الدراسي لضمان استمرار عملية التعلم. فمع 
اقترابنا من العام الجديد، نرى أن هذه فرصة للتواصل مع الطلاب والعائلات للتأكد من أن طلابنا 
على المسار الصحيح وأنهم مستعدون وجاهزون للفصل الدراسي الثاني. كما أود تشجيع وحث 
الطلاب على الذهاب إلى المدرسة بانتظام في الوقت المحدد وكذلك ارتداء الزي المدرسي الصحيح 

 والاستعداد لليوم الدراسي.
 

 أتمنى التوفيق لجميع عائلات المدرسة الكندية ثنائية اللغة وكل عام وأنتم بخير بمناسبة العام الجديد!

 

 

 

 

 

 

 سمة الشخصية: حل المشكلات

سيكون التركيز في شهر يناير على حل المشكلات. حيثث سثيثنثاقث  
الطلاب أهمية تعلم مهارات حل المشكلات في فصولهم مع زملائهم 
ومعلميهم. كما سوف يطبقون هذه المهارات عملياً في مواد مختثلثفثة 

 بشكل فردي وفي الفرق بالخاصة بهم. 
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 هذا الشهر في المدرسة الكندية ثنائية اللغة

 إدخال الموهبة في الحياة

 0202يناير  - 5العدد 

 المدرسة الثانوية

 

 يوم اللغة العربية 

بفضل قسم اللغة العربية ، حقق يوم اللغة العربية هذاا الذعذ م 

نج حً  كبيرًا! حيث قدم الطلاب مه رات مختذلذفذة اذل الذلذغذة 

العربية مثل الأغ نل والقص ئد والبرامج الإخذبذ ريذة بذ لذلذغذة 

العربية والرسذومذ ت والذكذتذ بذة والذدرامذ  وغذيذرهذ  . ولذقذد 

أظهروا لن  أن جيلهم اخور بلغتن  الجميلة وأنهم يتفوق ايذهذ . 

لقد ك ن الأداء وكالك العروض بذمذسذتذوه مذاهذل. اذ لذمذجذد 

ال الاحتف ل بيوم اللغة العربذيذة! تذم  لأبط ل المدرسة الكندية

 نشر مق طع الفيديو والصور على الانستجرام.

 حفل الخريجين السابقين السنوي

تفخر المدرسة الكندية ثن ئية اللغة بخريجيه  ، وب لت لل تم دعوة الذطذلاب الذايذن 

وم  بعده  لحضور لق ء الذخذريذجذيذن  2014تخرجوا من المدرسة الكندية داعة 

 ديسمبر ال منتجع واندق موانبيك. 21الرابع بت ريخ 

ك ن اللق ء مللء بذ لذد ء والذود حذيذث شذ رك الذخذريذجذون قصذ  نذجذ حذهذم 

واستمتعوا ب لحنين الاي جلبته الاكري ت المشتركة. لقد توصلوا إلى العذديذد مذن 

الأاك ر الرائعة لتفعيل أدوارهم ال دعم ج مع تهم. نحذن اذخذورون بذخذريذجذيذنذ  

 وإنج زاتهم ونتمنى لهم كل التوايق ال حي تهم الدراسية والعملية.

على المش ركة ال الأنشطة  يتم تشجيع خريجل المدرسة الكندية ثن ئية اللغة

المجتمعية التل ستفيد الأجي ل الش بة ال المدرسة. تذتذراوه هذالأ الأنشذطذة 

من مجرد مش ركة قص  نج حهم ، إلى مش ركة خبراتذهذم اذل مذهذنذة أو 

ج معة معينة إلى مس عدتهم ال تقديم الطلب ت وتقديم المشورة لأولئك الاين 

  سيس ارون إلى نفس الوجه ت.

 

 

 

 

 

 مع أطيب التمنيات، 

 السيدة / جيهان حسان

 مديرة المدرسة الثانوية


